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Het huidige hondenbeleid geeft aan dat honden alleen mogen loslopen buiten de bebouwde kom. Er is dan ook 
op dit moment binnen de bebouwde kommen van Goirle en Riel geen enkele plek in de openbare ruimte waar 
honden los kunnen lopen.  
 
In de cie Ruimte is eind 2014 na vragen van de SP hierover, toegezegd dat het college in 2015 een voorstel 
voorbereid voor de zogeheten losloopzones of honden speelweides. Het college heeft besloten om alvorens een 
locatie aan te wijzen, een enquête onder hondenbezitters over de behoefte aan een losloopzone uit te zetten. In 
de enquête worden tevens andere vragen gesteld over het hondenbeleid, de voorzieningen en handhaving. 
 
Bij wijze van proef wordt mede op basis van de enquête, een losloopzone aangelegd. Na 1 jaar wordt vervolgens 
het gebruik geëvalueerd. Aan de hand van de uitkomst van die evaluatie kan worden bekeken of het realiseren 
van meer speelweides wenselijk is.  
 
Er zijn diverse locaties voor eventuele toekomstige speelweides: Groene long De Hellen, Zoompark de Hellen, 
Van Hogendorpplein, Grobbendonckpark en de groenzone in de Grootte Akkers. Uit Riel zijn er tot op heden geen 
verzoeken tot honden speelweides gekomen. Wellicht komt dit doordat de Rielenaren relatief makkelijker de 
mogelijkheid hebben om het buitengebied in te lopen.  
 
Om redelijk te kunnen rennen en de gebruiksdruk te spreiden zou een honden speelweide ons inziens een 
oppervlakte van 3000 tot 5000 m2 moeten hebben. Om andere gebruikers van de openbare ruimte te 
beschermen tegen de loslopende honden is een laag hekwerk of een haag om de speelweide wenselijk. Voor 
toegang tot de speelweide met een maaimachine is één brede poort nodig en één of meerdere poorten voor 
toegang voor de hondenbezitter. De speelweide is bedoeld voor het spelen en los rennen van de honden en niet 
als uitlaatplek. De opruimplicht is dus gewoon van kracht. Het verdient aanbeveling om de gebruiksregels met 
een paar borden kenbaar te maken.  
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